
Nejen příběhy s vítězným finále
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Na tréninku Mosty k lidem jedna sestra vyprávěla, jak v práci oslovila kolegu a pozvala ho
na své Discovery.

Po pár týdnech jsme ji požádali, jestli bychom její příběh mohli ve formě videa použít pro
inspiraci dalších věřících. Sestra se nám omluvila, protože kolega na jejich čtení stále ještě
nedorazil.
Napsal jsem jí: „Určitě budeme respektovat Tvoje rozhodnutí. Jen dodávám, že těmito mini-
příběhy chceme další věřící povzbudit, jak jednoduché je oslovit lidičky i v běžných
situacích. Nejde nám nutně o příběhy s vítězným finále. Začíná to úsměvem a pozdravem,
prostým oslovením, opravdovým zájmem…

Pro jednotlivé „úspěšné příběhy“ zatím v naší kultuře obvykle potřebujeme 15 až
20 „neúspěšných“ příběhů mezi známými a přáteli a 100 až 150 „neúspěšných“ příběhů
mezi náhodnými kontakty venku.
Až ale se nějakých 30.000 evangelikálních křesťanů v ČR s mnoha modlitbami pustí do
prostinkého sdílení a do Discovery, něco se začne měnit a tahle čísla se budou postupně
snižovat.“
Tolik citát z mého psaní milé sestře.

Díky, že taky pomůžeš! A že to naučíš několik dalších věřících…
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